Title (en)
Pivoting suspension element.

Title (de)
Gelenkaufhangeelement.

Title (fr)
Suspente articulée.

Publication
EP 0494122 A1 19920708 (FR)

Application
EP 92400002 A 19920102

Priority
FR 9100063 A 19910104

Abstract (en)
This relates to a suspension element of the type comprising a head (21), a foot (22) and, connecting this foot (22) to the head (21), a rod (23)
coupled to the head (21) by means of bearing journals (30). According to the invention, the bearing journals (30) extend freely from one of the two
flanges (36) of the head (21) to the other and the rod (23) extends freely between the flanges (36). Application to the suspension of any sectional
profile to any support. <IMAGE>

Abstract (fr)
Il s'agit d'une suspente du genre comportant une téte (21), un pied (22), et, reliant ce pied (22) a la téte (21), une tige (23) attelée a la téte (21)
par des tourillons (30). Suivant l'invention, les tourillons (30) s'étendent librement de I'une a l'autre de deux ailes (36) de la téte (21), et la tige (23)
s'étend librement entre les ailes (36). Application a la suspension d'un quelconque profilé a un quelconque support. <IMAGE>
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